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F*rst* fik vi lirnen håret i*d. *f"Flrun B. Harisen *red f,eiirW *age J*fuanseli st;m fanelæjenant og udbragte

rt 3-lol<tig3 leve ånr F*"L,!- Drernxeli:gen"

F<-rrmande* b<d l,eåå;emnleffi. $g, e* særlig velkr:mst til Vic*præsicj*nt med tru* f,*r De Da*ske
Can<ierf*reninger regi** V. J*rn Åm* ltielsen.Cg kcm n"red en kcrt genneillgang af ilagsorden.

l-leretier var der trå kl. 11.45 r-eddeling af cliv" hæderstegr til f'ølgende:

25-års tegn til nor, 60. Karsten Vagn Hansen.

25-års tegn til maj Q5, Lllfe Christe,lsen.
4{lårs tegn til marts 83. Michael Pilegård Justesen.

40-års tegn tiljuni 83.I'eddy Brian Mastrup.
zl0-års tegn til.iuni 83. .lohn Renneberg.
5O-års tegn til sept 64, Peder Andersen.

-i$-års regn til aug 7?. .lan Henrik T'iede.

60-års tegn til maj 62. Valdemar Flemming Rostgaard Nielserr.

DC-l{æderstegn tiljuli 59. Bent Allted Nielsen.
Danske Soldaterforeningers Landsraad's æresmedalje til, nov 67. Erik O. Flarder Mikkelsen.
Der blev taget div fotos til Garderbladet, dagspressen og privat bnrg.

Ca. kl. l3-1415 var cler lbllesspisning. Herunder udbragte vi skål tbr H. M. Dronningen. Menuerr stod på:

Sildemad og 2 stk pænt belagt smørrebrød, dertil kunne l<øbes øl og snaps til rimelige priser. Kaff'en fik vi

under generalforsanr I ingen.

Generalfbrsamlingen startede ca. kl. 1425.

Vi startede med at mindedes 3 gardere der er afgået ved døden siden sidste gencralfbrsamling.
lv{aj 66, Finn Børge Schou Pedersen.

Maj 64, Niels Boje Pedersen.

Marts 59. E,igil Andreas Tramm.
Æret være deres rninde. Vi holdt 2 minutters stilhed.

1) Generatrforsamlingen startede/åbnedes med, fbrmand Erik Harder Mikkelsen bød velkommen.
Og takkede for indstilling til og tildeling af æresmedade.

2) Yalg af stemmetællere, Svend Aage Hovgaard og Bent Holm blev foreslået, og valgt.
3) Valg af dirigent: Jørgen Larsen blev forslået, og valgt.
4) Beretning ved formand Erik Harder Mikkelsen.

Formanden takkede alle for deres indsats igennem året. Herefter fik vi en kort gennemgang af årets

aktiviteter. Herunder, Frokostmøder i Garderstuen, Bestyrelsesmøder alm. og udvidede, deltagelse

ved div, amangementer i De Danske Garderforeninger, sommertur, soldatens dag, 115 års

jubilæum, andespil, diverse skydninger.
Af fremadrettede arrangementer blev følgende nævnt: Frokostmøde i garderstuen d. 11. maj.
Repræsentantskabsmøde d. 10. juni, i Vestfyn GF. Sommertur i år, Livgardens orkester i Borreby.
HM Dronningens sommertogt til Vordingborg d.29. august.

Beretningen blev godkendt.



5) Fremlæggelse af regnskabet ved Erik Harder Mikkelsen.
Yores medlemstal pr 31.12.2022,var 137.
Regnskabet var udsendt / lagt på hjemmesiden i forvejen og blev nu vist og gennemgået på

lystavle, der viste at SGF havde et samlet underskud på kr. 5808,- fot 2A22.

Garderforeningen havde et underskud på kr.2207.
Skyttelauget havde et underskud pål«.6997
Garderstuen havde et overskud på kr. 3396,-
Uddybende spørgsmål blev besvaret. Regnskabet blev godkendt. Vores dirigent havde medbragt en

pegepind. Så man kunne følge bedre med på det store lærred.
Vi fik på overhead, vist forslag til budget, far 2023, som endte ud i et underskud på kr. 4100,-
Vi fik følgende forslag til besparelser fra salen: kontingentforhøjelse, højere priser på drikkevarer
ved arrangementer, håb om bedre andespil, måske nred højere priser på spilleplader.

6) Fastsættelse af kontingent for 2024, forslag fra best1,relsefl vår uændret, på k. 350,-. Men efter en

lille diskussion grundet de sidste års resultater, kom vi frem til nyt kontingent for 2A24 på kr. 385,-

7) tseretning fra skyttelauget blev fremlagt af Leif Waage Johansen:

Vi har haft pokalskydning mod pionererne, Svend Aage Hougaard tog pokalen.
Vi har haft juleskydning, faktisk 3 gange:

a: Vores egen efter Hougaards mindepokal.
b: Mod håndboldpigerne fra Lundby.
c: Med Vordingborgkøkkenet som sponsor, overskud kr. 3500,-
Vi har haft pokalskydning mod Fakse-Haslev-Stevns GF.
Vi er ved at planlægge en fugleskydning d. 3. juni, sammen med: Stevns, Møn, Haslev-Fakse.

På Faxe gamle baner, som er yderst velegnede, husk frokostkurven.
Hovgaard har lavet fuglen, måske for sidste gang, efter Hovgaards eget udsagn.

Leif Waage Johansen afsluttede med at hilse fra Arne.

Beretning fra aktivitetsudvalget blev fremlagt af Niels Christian Griiner:
Vi har længe lagt lidt under for at vores aktiviteter ikke må koste for mege! det gør det vanskeligt
at arrangere interessante aktiviteter, bare det at leje en bus starter med et beløb på ca. kr. 5000,-.

Der blev lagt op til "generalforsamlingen" om man i år ville ændre lidt på dato for sommertur, og

så tage til Bomeby Gods ved Skælskør d. 3. august, og høre Livgardens orkester, det var der stort
set enstemmigt tilslutning til, det arbejder aktivitetsudvalget videre med.

8) Indkomne forslag, der var ikke indkommet nogen forslag, og bestyrelsen havde heller ikke ncget.

9) Valg:
a)

b)
c)
d)
e)

f)
s)

Valg af Næstformand: Claus Cortz Jørgensen, blev genvalgl for 2 år.

Valg af kasserer: Finn B. Hansen, blev genvalgtfor 2 Etr.

Valg af bestyrelsesmedlem: Niels Christian Griiler, blev genvalgt lor 2 år

Valg af bestyrelsessuppleant: Arne Jørgen Nielsen blev genvalgf for 1 år.

Valg af revisor: Bent Holm, blev genvalgt for 2 år.
Revisor suppleant: Peter Søgaard blev genvalgt for 1 år.
Valg af medlemmer ti1 skftelauget:

Valg af bestyrelsesmedlem: Henning Christensen, blev genvalgt for 2 år.

Valg af suppleant for skyttelauget: Peter Søgaard Nielsen, blev valgt for 1 år.



10)Eventuelt:
Under eventuelt fremkom ingen emner til debat.

Bent Nielsen takkede for nyt hæderstegn. Og Erik Harder Mikkelsen takkede for æresmedalje.

Herefter havde Erik Harder Mikkelsen en aftale med vores nyudnævnte Yicepræsident for region
V, Jørn Ame Nielsen, om at han ville fotælle lidt om sig selv, og nærmeste fremtid, opgaver mm.

Jørn havde haft en spændende og interessant kartiere ved livgarden. Indkaldelse, sergent, officero

udsendelse til Tyskland og Balkan, gik på pensian som 73 årig. Blev valgt som formand for
Vestlollands GF i 2022. Og valgt som formand for region y izAn.
Han talte for at vi i foreningerne skulle presse politikerne fcrr bedre budgetter til farsvaret.

Han havde haft succes med at ringe rundt til gamle gardere der ikke var medlem af foreningen, og

ffiet dem til at melde sig ind.
FIan stillede det spørgsmål, om vi havde været gode nok til at ramme og knytte vores nys gardere

til foreningeme. Og om vi var parat til at modtage medlemmerne fra "garder ung", er der et

koncept.
Som spareforslag foreslog han at skære i antallet af numre fbr garderbladet fra I 1, til 7-8 numre.

Han havde arrangeret et møde i Bangs Have i Maribo, mellem lokale partiledere og
garderforeningerne. Han opfordrede til at møde op og bakke op

Formanden og dirigenten takkede for god ro og orden under generalforsamlingen

Som dirigent: Jørgen Larsen

Formand:

Næstforrnand

Kasserer/registrator

Sekretær

Bestyrelsesmedlem

Næstved den25. aptil.
Referent Kristi an Rasmussen

Erik Harder Mikkelsen

Claus CartzJørgensen

Finn B. Hansen #øra

Kristian Rasmussen

Niels Christian Griiner
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